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Dagsorden til skolebestyrelsesmøde  

Dato: Tirsdag den 16. januar 2024 kl. 18.00 – 20.00  

Fraværende: Charlotte  

Mødeleder: Trine 

Referent: Lone  

 Emne og ansvarlig Hvad skal vi udrette? Proces Tid Konklusioner/bemærkninger 

1. 1 
Godkendelse af 

dagsorden   

  

  
1 min   

Godkendt 

2.  
Valg af mødeleder   

 
2 min  

Søren 

3.  
Nyt fra:  
- Formand og 
næstformand 
- Ledelse  
- Personale  
- Andet  

Vi tager en runde med nyt fra alle relevante deltagere. 

Runden har orienterende karakter. 

 

Orientering  
 20 min  

Trine orienterer vedr beskeder, da sneen ramte lige efter nytår. 

Orienterer ligeledes om beskeder, der er sendt vedr det varslede sne i 

morgen. 

CW på vej tilbage på arbejde efter sygemelding. 

Lift til kælderen bestilt, da vi har elev, der er kørestolsbruger som 

næste skoleår skal kunne komme i HD lokalet. 

Vi skal starte 4 klasser næste skoleår. Ansættelse af bh. Kl. leder pr 1. 

april. Ansættelsessamtaler den 22. februar. Forældre melder tilbage om 

de har mulighed for at deltage. 

Temaugen i uge 5 er alle ved at planlægge. 

Fysikuge i SFOen i denne uge. 

 

Søren orienterede om formøde til skolerådsmødet 

Møde med kommunen i morgen vedr Sikker Skolevej. Flere 

forældrevalgte deltager. 

4.  
Besøg af elevrådet  Formand og næstformand fra elevrådet deltager på 

dette bestyrelsesmøde.  Orientering 

og mulighed 

25 min 
Elevrådet arbejder med 

UMR (undervisningsmiljø repræsentanter) 2 fra elevrådet er meldt til.  

2 kandidater til Randers fælles elevråd fra elevrådet her på skolen-har 

været til workshops 
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De vil gerne fortælle lidt om, hvordan de arbejder i 

elevrådet, og dermed give jer en introduktion til 

elevrådsarbejdet.  

Det vil desuden fortælle om, hvad de pt. er særligt 

optaget af.  

for 

spørgsmål   

Begge grupper har fortalt resten af elevrådet om, hvad de har lært de 

gange, de har været afsted. 

Postkasse hvor andre elever kan komme med ideer til elevrådet 

Halloweendørskonkurrence 

Juledørskonkurrence 

 

Planlægge fælles fagdag i april for de årgange, der gerne vil være med-

med fokus på fællesskab. Det bliver en slags mini OL 

Elevrådet fortæller om, at de mødes en onsdag om måneden. Formand 

og næstformand mødes til formøder mellem møderne 

Trine fortæller, at elevrådet er gode til at komme omkring kontoret og 

fortælle om deres arbejde og spørge om det, de har brug for hjælp til  

 

Elevrådet har talt om sikker skolevej Bl. a: har de talt om: 

• Busserne har været meget ustabile ved snevejr 

• Cykelsti på skolevejen her til 

• Fodgængerovergang mangler på Bøsbrovej 

• Mange biler når man står som skolepatrulje, en del der går, 

ikke mange cyklister. Der er travlt om morgenen. 

• Elevrådet peger på, at manglende cykelstier kan gøre at 

forældrene ikke er trygge ved, at deres børn skal cykle. 

Elevrådet arbejder meget med det der rører sig lokalt på skolen så 

derfor har de ikke formaliseret samarbejde med f. eks Tirsdalen skole, 

som et bestyrelsesmedlem spurgte til 

Formand og næstformand i elevrådet er begejstret for at blive inviteret 

fast til nogle møder i løbet af skoleåret. 

Elevrådet er ret optaget af bæredygtighed. 

Snakket om at elevrådet vil gå på besøg i de mindre klasser og 

reklamere for elevrådet, så de tidligt bliver klar over, at det findes inden 

de fra 4 kl har mulighed for at deltage 
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5.  
Trafik og sikker 

skolevej   

Vi skal under dette punkt arbejde videre med 

sikkerskolevej. 

Fokus i dette punkts drøftelser skal være 

kommunikations- og formidlingsopgaven.  

Hvad vil vi gerne formidle? Centrale pointer? Hvordan 

vil vi gerne formidle osv?  

Dette med udgangspunkt i drejebog fra Søren  

Elevrådet deltager under dette punkt  

Fælles 

drøftelse og 

beslutning  

35 min  
Drejebogen gennemgås og justeres. 

Opgaverne uddeles. 

Skolen laver klip med udgangsreplik 

Kristina og datter filmes 

Søren tager initiativ til indsamling af resten af klippene 

Regitze speaker 

Morten prøver at finde ud af at filme de to film, vi gerne vil have til at 

køre samtidig. Får han brug for hjælp går han til Anders. 

6.  
Evaluering med 
forældrerådene  

I folderen til forældrerådene, som bestyrelsen 

udarbejdede op til sommerferien, ligger der et løfte om 

evaluering med forældrerådene. 

Vi skal under dette punkt have en tilbagemelding fra 

Søren og Mads ift. dette arbejde.   

Fælles 

drøftelse  

15 min  
Søren og Mads foreslår følgende: 

Forældre inviteres en aften: 

Evaluering med klasse forældrerådene 18.30-19.30 

Brug af digitale medier ved Børns vilkår (Børns digitale fællesskaber) 

19.30-20.30 . Skal det være for forældrerådene eller for alle forældre? 

Evt center for digital pædagogik isf 

Afslutte med bestyrelsens beretning 10 min 

Ideer udveksles. 

Kan de lave noget, der handler om forældrenes måde at være forældre 

til et barn, der gebærder sig digitalt. Hvad skal forældre tage ansvar 

for? Hvordan laver vi som forældre rammer i klasserne for brug af  

digitale medier. 

Hvordan får forældre talt med hinanden om, hvor vigtigt det er, at vi 

alle er en vigtig del af vores børns digitale færden. 

Mads og Søren tager de forskellige forslag med id eres videre arbeje 

med opgaven. 

7.  
Skolefest  Bestyrelsen deltager med en stand/bod til skolefesten.  

Vi skal under dette punkt koordinere de sidste ting 

inden skolefesten  

Kort 

koordinering    

15 min  
Regitze har lavet et skema. 

Sendes på AULA til alle i SKB 
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8.  
Forældrehenvendelser   

 
5 min 

Henvendelse fra eleverne i 5B vedr skoledagens opbygning læses op og 

tages med til videre behandling på næste møde  

9.  
Evt.   

 
5 min  

Næste møde: 

AULA. Fra implementeringsplanen 2019 og til nu. Giv melding til Søren 

og Pia vedr evt ændringer. 

Brev fra 5B 

 

 


